
Vragen Actualiteit Stikstofaanpak

1. In het rapport ‘’Niet alles kan’’ over de Stikstofproblematiek met aanbevelingen voor 
de korte termijn staat dat de provincie via gebiedsgerichte aanpak ervoor moet 
zorgen dat er voldoende reductie van stikstofemissie plaatsvindt in Noord-Holland en 
dat er voldoende natuurherstel mogelijk is. Moet daarvoor op korte termijn een 
budget beschikbaar worden gesteld? 

2. Zal dit consequenties hebben voor de begroting voor 2020, die we in november 
moeten vaststellen?

3. Heeft u al een eerste indicatie van het bedrag dat de provincie hiervoor nodig heeft?

4. Hoe wordt PS betrokken bij het beleid rond stikstofaanpak dat gevoerd gaat worden 
vanuit de provincie en de prioriteiten die gesteld zullen worden? 

5. Het rapport ‘’Niet alles kan’’ adviseert in paragraaf 4,6 om tot een gebiedsgerichte 
aanpak te komen. Daarvoor zal de huidige staat van instandhouding van de 
stikstofgevoelige natuur in kaart gebracht moeten worden en zal per N2000 gebied 
een actueel beeld moeten worden gemaakt over hoe het gebied ervoor staat en 
welke bronnen in de omgeving van invloed zijn. Wanneer zal GS hiermee starten en 
hoeveel tijd denk u daarvoor nodig te hebben?

6. Wanneer kunnen wij een eerste plan van aanpak rond alle aanbevelingen uit het 
rapport ‘’Niet alles kan’’ verwachten?

7. Op welke manier denkt GS de maatregelen die genomen moeten worden te 
prioriteren en kan PS er van uitgaan dat zij daarbij ook de aanbevelingen uit het 
rapport ‘Niet alles kan’(blz 31) opvolgen, waarin wordt aangegeven waarvoor de 
ruimte in ieder geval benut moet worden? 

8. Hoe gaat GS de vergunningverlening zo snel mogelijk weer opstarten en hoe worden 
gemeenten, belangenorganisaties en andere belanghebbenden hierover 
geïnformeerd?

9. Is het reeds ingestelde PAS-team in Noord-Holland groot genoeg om adequaat de 
regie te nemen voor de gebiedsgerichte aanpak met het oog op het snel vlottrekken 
van vastgelopen vergunningverlening of is GS van plan het PAS-team uit te breiden?

10. Wij achten het van toenemend belang dat gemeenten, inwoners, bedrijven en 
instellingen bij de provincie terecht kunnen met vragen over hun eigen projecten in 
relatie tot de stikstofaanpak en met andere vragen betreffende de stikstofaanpak in 
Noord-Holland. Er zullen ongetwijfeld heel veel vragen leven over het reduceren en 
uitdelen van stikstofruimte in Noord-Holland. Het instellen van een dergelijk 
informatiepunt kan natuurlijk gebeuren met hulp van de OD en BIJ12 maar wij zijn 
van mening dat het wel een goed bereikbaar en herkenbaar provinciaal 



informatiepunt/nummer moet zijn, dat we als provincie zelf moeten faciliteren.  
Gezien de complexiteit en de komende fases waarin de opstart van 
vergunningverlening weer opgestart kan worden, moeten wij als provincie mensen 
zo goed mogelijk van informatie voorzien.  Is GS bereid een dergelijke provinciale 
Helpdesk/informatiepunt in te stellen?


